

5天晚 文明古國-柬埔寨

暹粒 《吴哥窟》 金边体验之旅



第一天 吉隆坡/暹粒 (午晚)
齐集于吉隆坡国际机场，乘搭豪华客机飞往位于柬埔寨西北部的暹粒。抵达后，前往**新寺庙**-1975年起4年间，亦柬在此杀害数千人，1997年为镇亡魂，在此兴建寺庙以作纪念。接着前往**战争纪念碑**-纪念内战时战亡的士兵与人民。继续游览**阿迪珊雕刻学院**和**手工艺品中心**-欣赏当地的雕刻工艺，并在手工艺品中心购物。晚上，享用晚餐及欣赏**柬埔寨民族歌舞表演**。之后前往**吴哥夜市**-市场里有着100多间商店和摊位，提供纪念品、工艺品、衣服、书籍、DVD光盘、电子产品、珠宝、艺术等等。

第二天 暹粒《吴哥窟》 (早午晚)
早餐后，前往世界七大奇观之一《吴哥窟》-亦是柬埔寨的象征，被印在国旗上，现存古迹主要包括吴哥通王城（大吴哥）和吴哥窟（小吴哥）。参观**南城、巴杨庙、巴本寺、空中宫殿、斗象台和悦兵台**。午餐后，继续参观**小吴哥庙、塔普伦殿和古代圣池**。之后前往**变身塔**-欣赏美丽夕阳吴哥窟，美景一览无遗。接着参观**纪念品店**。

第三天 暹粒/金边 (早午晚)
早餐后，乘车前往柬埔寨首都-金边市。午餐后，前往**苏联市场**-苏联市场提供着各式各样的纪念品及其他商品予消费者。接着前往**独立纪念碑**-此纪念碑建于1958年，目的是为了在1953年结束法国在柬埔寨当地的统治，因此对柬埔寨人来说意义非常重大，由当时的国王西哈努克宣布柬埔寨独立时说建的。之后前往**胜利纪念碑**-了解柬埔寨与越南间的历史故事，此亦为当地市民休闲之处。然后前往**西哈努克遗像**-为了对已故太皇、柬埔寨独立和民族和解之父-诺罗敦。接着前往**四臂湾**-因湄公河上游、洞里萨河、百适河在此汇聚，经湄公河下游流出而得名。毕后前往**纪念品店**和**Factory Outlet Shop**。

第四天 金边 (早午晚)
早餐后，前往**柬埔寨皇宫**-王宫坐落于柬埔寨首都金边东面，属于典型的高棉式建筑、造型美观、表面金碧辉煌。接着前往**银阁寺**-银阁寺地板是由5000块的纯银砖铺成，加上寺内数百件国宝级金银宝物，所以又称为金银阁寺。之后前往**波尔布罪恶馆**-这里原本是一座高中学校，波尔布时期被用作关押犯人的集中营，也叫S-21监狱。这里曾经囚禁了17000多名知识分子、平民及妇孺，每天被折磨死的人不计其数。午餐后，前往**塔子山**-金边唯一的山丘，塔子山上的寺庙金碧辉煌，庙里供奉的是释迦牟尼佛。是当地市民祈福和休闲的地方。继续游览**边婆遗像**-当时有位姓Penh的夫人在山上盖了一座寺庙以供奉几座她找到的佛像；后人为了纪念这位夫人，就以她的名字命名这国家（山在柬埔寨高棉语中为“Phnom”），这就是金边（Phnom Penh）。之后前往**中央市场**-市场表面看来是圆弧形，建筑风格散发了阵阵法式风味，除了受当地人民欢迎外，也是游客的最爱了。游客可在此购买纪念品或一些小礼物。

第五天 金边/吉隆坡 (早)
早餐后，自由活动。接着，送往机场乘搭飞机返回温暖的家。



团费:

出发日期:

我们有权改变顺序或修正行程，将由本公司作最后确认

5KHM-A



鴻運旅遊機構有限公司
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.
Tel: (6) 05 253 2766 Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司 (173557-U) (KKKP4266)
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.
Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118
鴻運旅遊機構(新山)有限公司
IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi.
JB 80400, Johor, Malaysia. (1059028T) (KKKP1478-02)
Tel: (6) 07 336 3038 Fax: (6) 07 336 3018

5 DAYS 4 NIGHTS KINGDOM OF CAMBODIA

**Siem Reap
<Angkor Wat>
Phnom Penh
Experience Tour**



DAY 01 KUALA LUMPUR / SIEM REAP (LD)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to the located in northwestern Cambodia ~ Siem Reap. Upon arrival, visit to **Wat Thmei** - Four years since 1975, the Khmer Rouge killed thousands of people, in year 1997 the temple build for commemorate the spirit. Continue visit **War Monument** - Commemorating the soldiers and people sacrifice on Civil War. After lunch, proceed to **Les Artisan D' Angkor** - Appreciation local art of handicraft, handicraft center for your own shopping. Enjoy the **Cambodian Culture Performance** during dinner. After that, proceed to **Night Market** - The market has more than 100 shops and stalls offering souvenirs, handicrafts, clothes, books, DVD discs, electronic products, jewelry, art and so on.

DAY 02 SIEM REAP / ANGKOR WAT (BLD)

After breakfast, proceed to Seven Wonders of the World, Angkor Wat - Is a symbol of Cambodia, visit to **South Gate of Angkor Thom, Bayon, Baphuon, Phimeanakas, Elephant Terrace and Soldier Terrace**. After lunch, continue visit to **Angkor Wat Temple, Ta Prohm Temple and Srah Srong**. After that, proceed to **Bakheng Hill** - You can view sunset and beautiful scenery of Angkor Wat. Continue visit to **Souvenir Shop**.

DAY 03 SIEM REAP / PHNOM PENH (BLD)

After breakfast, proceed to Phnom Penh by coach. After lunch, visit to **Russian Market** - Russian Market offers the largest and the most varied selection of souvenirs and other items of interest to the visitors. Then proceed to **Independence Monument** - The Monument was built in 1958, is designed to end French rule in Cambodia. Continue visit to **Victory Monument** - Understand the history between Cambodia and Vietnam. After that, visit to **Sihanoukville Portrait** - Commemorating the father of independence and national reconciliation in Cambodia - Norodom. Upon finished, proceed to **Chaktomuk River** - Known as The 'Four Faces' so called for its location at the four-branched confluence of the Mekong River. Then proceed to **Souvenir Shop and Factory Outlet Shop**.

TOUR FARE:

DEPT. DATE:

DAY 04 PHNOM PENH (BLD)

After breakfast, proceed to **Royal Palace** - It faces towards the East and is situated at the Western bank of the cross division of the Tonle Sap River and the Mekong River called Chaktomuk, surface magnificent. After that, proceed to **Silver Pagoda** - Sits next to the Royal Palace, moniker 'Silver Pagoda' after the solid silver floor tiles that adorn the temple building. Then proceed to **Toul Sleng Museum** - Which is displays items of the inhuman acts of Pol Pot. After lunch, proceed to **Wat Phnom** - The only one hill in Phnom Penh, magnificent temple on the top of Wat Phnom, is the leisure place for local people. Then proceed to **Daun Penh Status** - There was a lady name Penh built a temple on the hill to worship several statues that she found, so to commemorate this lady, name this country with her name (mountain in Cambodia mean "Phnom"), which is Phnom Penh. After that, proceed to **Central Market** - The building has as its core a central dome. The Central Market is a bustling emporium of numerous stalls selling a wide variety of upmarket goods.

DAY 05 PHNOM PENH / KUALA LUMPUR (B)

After breakfast, free leisure until time transfer to airport for your departure flight and bringing with you sweet memories of an enjoyable holiday with us.



We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice 5KHM-A

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL
Est. 1988
MACEA IATA

鴻運旅遊機構有限公司
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.
Tel: (6) 05 253 2766 Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.
Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118
鴻運旅遊機構(新山)有限公司
IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi.
JB 80400, Johor, Malaysia.
Tel: (6) 07 336 3038 Fax: (6) 07 336 3018